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محسن رضایی:با هماهنگی رهبر انقلاب رفراندوم را انجام می دهیم

به گزارش خبرنگاران جامعه گزارش خبر، محسن رضایی نامزد انتخابات ریاست جمهوری شب گذشته  به کلاب هاوس آمد تا در آخرین ساعات باقیمانده
از تبلیغات انتخاباتی در فضای مجازی به سوالات پاسخ دهد.در شرایطی که بسیاری از چهره های سیاسی جریان انقلابی ، اساتید دانشگاه ها و
نمایندگان مجلس و بسیاری از مردم از او در جهت پیروزی جریان انقلابی و شکل گیری وحدت درخواست کناره گیری کرده اند ، اما وی شب گذشته

اعلام کرد به هیچ عنوان کناره گیری نمی کند .
بر همین اساس در بخشی از بیانیه ی نمایندگان مجلس که امروز خطاب به رضایی و 3 نامزد دیگر جریان انقلابی منتشر شده آمده است :اکنون که در
فضای جامعه عمومی نشان میدهد که اقبال عمومی مردم به حضرت آیتالله رئیسی روند افزایشی یافته است، برای شکل گیری دولتی قوی، تمام توان
خویش را بکار گیرید و اولین گام موثر در این جهت با اعلام حمایت از ایشان، زمینه را برای شکلگیری دولتی قوی مهیا نمایید. قطعا این کنارهگیری،

خود تلاشی برای حضور حداکثری مردم در صحنه شکل دهی به دولتی کارآمد و مقتدر خواهد بود.
اهم اظهارات محسن رضایی در کلاب هاوس به شرح ذیل است :

- از امیر سیاری بعنوان وزیر دفاع استفاده خواهم کرد.
- اگر نیاز به رفراندوم هم باشد، با هماهنگی رهبر انقلاب آن را انجام می دهیم اما من فکر می کنم با انجام اصلاحات، مشکلات رفع می شود تا نظام

تقویت شود و مردم راحت تر زندگی کنند.
- اصولگرا نیستم؛ من انقلابیام؛ اصولگراها آمدند با ما ائتلاف کردند. در زمان امام هم اصلاح طلبان آمدند با ما ائتلاف کردند.

-از افرادی مثل علی لاریجانی و بخش عمدهی افرادی که از فیلتر شورای نگهبان رد نشدند، در دولتم استفاده خواهم کرد.
- من معتقدم دولتی که تشکیل می دهم، باوجود رییسی در قوه قضاییه و قالیباف در مجلس علاوه بر ویژگی خودمان، باید در این ۸ سال ایران را از

مشکلات عبور دهیم.
-یکی از ابعاد اصلاح از درون قدرت، اصلاح نحوه بررسی و احراز صلاحیت نامزدها در شورای نگهبان است. شورای نگهبان در بررسی احراز صلاحیتها

نیاز به ابزارهای جدید و تخصصی دارد.
-عدم تصویب اف ای تی اف به خاطر کم کاری های دولت است.  اعضای مجمع تشخیص به خاطر ابهاماتی که وزارت خارجه پاسخ نمی دهد هنوز آن را

تصویب نکرده اند.
- خیلی بهتر است که آقای رییسی در قوه قضاییه باشد، من در دولت و آقای قالیباف در مجلس، بهترین مدل همکاری اتفاق خواهد افتاد و من به

هیچوجه کنارهگیری نمیکنم.


